



# HEAVY LIFTING TECHNOLOGIES 重型起重技術

# RANGE OF PRODUCTS

## 產品範圍



A more efficient and safer way to lift, hold and transport heavy load, alternative to climbing jacks with wooden cribbing

替代傳統爬式千斤頂更有效及更安全地頂升,固定及運 輸重物



#### Hydraulic Gantries 液壓龍門起重機

Safe and efficient way to lift and position heavy load where traditional cranes are not an option. Suitable for heavy lifting and rigging professionals.

在傳統起重機所處的地方安全,有效地舉起重物並將其定位不是一個選擇。適合重型起重和索具專業人士。



# Synchronous Hoisting and Load Positioning Systems 同步起升及加載定位系統

Computer controlling multiple point of rigging. Enabling a single crane to position heavy and unbalanced loads. 多點電腦控制吊索操作。僅單一起重機可以精確地放置重型和不平衡之重物



# **OUR CONTACT DETAILS**

Tel: (852) 2724-6689 Fax: (852) 2635-6066

Email: admin@fars-engineering.com Website: www.fars-engineering.com



#### Synchronous Lifting Systems 同步頂升系統

Managing multiple points of lifting and lowering operations with one centralized control panel. High-precision positioning control.

通過一個單一控制面板管理多點升降操作,作高精度定位 控制





## Heavy-Lifting Strand Jack System 拉索千斤顶

World class strand jacks with precision control, durability and reliability

世界一流的絞線千斤頂,具有精確的控制,耐用性和可靠性



## Self-Propelled Modular Transporters 自推進式模塊化推車

Compact design. Suitable for confined space operations. Each wheel units with steering function and a lifting cylinder.

窄體設計。非常適合在有限的空間內使用。每個車輪單元都有單獨的轉向系和提升油缸。



# **OUR CONTACT DETAILS**

Tel: (852) 2724-6689 Fax: (852) 2635-6066

Email: admin@fars-engineering.com Website: www.fars-engineering.com